
Bestyrelsesmøde den 25. juni 2022 

Tilstede: Henrik, Jan, Lars og Susanne 

Afbud: Kaj 

Referent: Susanne 

Økonomi – Jan 

Økonomi blev gennemgået af Jan 

Veje, stier og beplantning 

Der er sat stolper op med gå/cykel symbol ved de stier, hvor gæsterne før kunne være i tvivl om, 

det var en sti man måtte gå/cykle på.  

Der er kommet grus på Sydmarken. 

Klipning af diverse beplantninger ved veje og stier bliver sat i gang. 

Infotavler 

Infotavlerne skal rengøres og tjekkes efter. 

Legepladser Inspektionsrapport og vedligehold 

Aktivleg er sat på opgaven med udbedring efter inspektionsrapporten.  

Vi undersøger hvad bord-/bænksæt koster til legepladserne i stål/komposit. 

Eventuelt 

Intet 

 


